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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Garanič: 

Interpelácia sa týka rekonštrukcie revitalizácie námestia Boleslava Romana oproti pošte. 

Keďže som si všimol ako aj ostatní občania mesta, že sa s ňou začalo. Chcel by som sa 

opýtať, v minulosti bola spracovaná štúdia pánom Jánom Jakubčíkom  na toto priestranstvo, 

bola nejak zapracovaná do tej novej, alebo rešpektujú sa prvky tejto štúdie, alebo to bude 

úplne inak ako to bolo v tej štúdii.  

 

PhDr. Čižmár: 

Požiadam o vyjadrenie pána Fazekaša za hospodárske stredisko, ale vlastne s predstihom 

poviem, že ide o návrhy, ktorý spracoval záhradný architekt, pán Ing. Kakaš. Ide  

o revitalizáciu len zelenej zóny, to znamená, to nie je nejaké systémové celé riešenie plochy 

Severného námestia, ktoré v istej časti nie je vo vlastníctve mesta. Nech sa páči pán Fazekaš.  

 

Mgr. Fazekaš: 

Tak, ako povedal pán primátor, revitalizácia tohto priestranstva sa začala týkať len tých 

vnútorných zelených plôch. Je časovo trošku náročnejšia, lebo musíme počkať aj na nejaké 

počasie, na technologické postupy, ktoré sme si zvolili, čiže odstránili sa stromy pôvodné, bol 

tam vykonaný postrek, teraz boli vysadené nové stromy. Podľa toho návrhu môžete sa na 

webovom sídle pozrieť aj myslím, že na tej veľkoplošnej obrazovke, kde ten návrh premieta 

sa stále, tak pôjde tam taký štrkový zásyp, ešte výsadba trvaliek. Čiže neviem, či ten zámer 

toho pána, prepočul som meno, pána Jakubčíka, bol úplne iný, alebo súvisel ešte aj s nejakými 

stavebnými časťami, ale neviem o tom nič. Ten návrh predložil náš záhradný architekt Milan 

Kakaš, predložil viacero tých návrhov, rozhodli sme sa pre tú jednu variantu a myslím, že to 

bude super do budúcna. Ľudia na to reagovali rôzne  po odstránení tých stromov skôr 

negatívne, ale teraz už k tomu pristupujú skôr tak pozitívne. Stretol som sa aj s názormi, že čo 

my dôchodcovia. Tak vravím, že aj robíme to pre naše deti a je to myslím, že podľa môjho 

názoru, môj uhol pohľadu je taký, že 30-ročná revitalizácia do budúcna a pôjdeme tam 

párkrát, čo sa týka údržby, následnej starostlivosti. Tie stromy sa vyberali kultivarovo, to 

znamená, že tá plošina 20 rokov nevojde k ním. A to námestie, ak sa upraví asfaltový povrch 

tých chodníkov, tak to bude super všetko vyzerať. Zatiaľ toľko.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 

 


